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Képviselöcsoportj a

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Az igazság ideát, vagy odaát van?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok
benyújtani Dr. Molnár Lajos egészségügyi miniszterhez . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Az elmúlt hetekben több alkalommal keresett meg a Magyar Gyógyszerész Kamara
a gyógyszer-gazdaságossági törvénycsomag kapcsán .
A Kamara tájékoztatott arról, hogy a tervezetek „törvénytelenül, egyeztetés nélkül kerültek a
parlament elé, ellentétben azzal az egyeztetésekre vonatkozó dátumszerűfelsorolással, amit
Dr. Molnár Lajos miniszter úr mondott az általános vita során ."

A 2006. október 26-án kelt K/1138 . számú írásbeli kérdésemre válaszolva 8 alkalommal
említette a miniszter úr a Magyar Gyógyszerész Kamarát a tárgyalópartnerek között .
A Kamara azt állítja, hogy ezeken a találkozásokon csak az egyeztetés igénye fogalmazódott
meg, és érdemi egyeztetésre mindvégig nem került sor .

Kérdezem Tisztelt Miniszter Úr :

1 . Mely kérdésekben történt érdemi egyeztetés a Magyar Gyógyszerész Kamarával?

2. A Magyar Gyógyszerész Kamarával folytatott egyeztetések következtében módosult-e
a kormány, illetve az Ön álláspontja?

Várom megtisztelő válaszát .

Budapest, 2006 . november 21 .
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